
 

This is to certify that the management system of: 
IBEX Pharmaceuticals Inc. 
 
Main Site: 5485, rue Paré, Suite 100  
Montréal, Québec, H4P 1P7, Canada 
 

Additional sites: Refer to Appendix 

 

has been registered by Intertek as conforming to the requirements of: 

ISO 13485:2016 

The management system is applicable to: 

 

Design, development, manufacture and sale of reagents, and reagent-

filled medical diagnostic device components. 

 

(An appendix is also part of this certificate of registration) 

Certificate Number: 

0159363 

Revision Level: 00 

Initial Certification Date: 

10 February 2015 

Date of Certification Decision: 

1 November 2023 

Issuing Date: 

1 November 2023 

Valid Until: 

25 April 2024 

In the issuance of this certificate, Intertek assumes no liability to any party other than to the Client, and then only in accordance with the agreed upon Certification Agreement. This 

certificate’s validity is subject to the organization maintaining their system in accordance with Intertek’s requirements for systems certification. Validity may be confirmed via email at 

certificate.validation@intertek.com or by scanning the code to the right with a smartphone. The certificate remains the property of Intertek, to whom it must be returned upon 

request.  

CT-ISO 13485_2016-SCC-EN-LT-P-9-7-23 

 

Calin Moldovean 
President 
 
Intertek Testing Services NA Inc. dba Intertek,  
900 Chelmsford Street,                                
Lowell, MA, USA 



 

This appendix identifies the locations by the management system of 

IBEX Pharmaceuticals Inc. 
This appendix is linked to the Main Certificate #0159363 and cannot be shown nor reproduced without it.  

Main Site: 5485, rue Paré, Suite 100, Montréal, Québec, H4P 1P7, Canada 

Scope:   Design, development, manufacture and sale of reagents, and reagent-filled medical diagnostic device components. 

 

Additional Site1:   6100 Royalmount Avenue, Suite# L503-L504, Montreal, Québec, H4P 2R2, Canada 

Scope:   Design, development, and manufacture of reagents, and reagent-filled medical diagnostic device components. 

  

In the issuance of this certificate, Intertek assumes no liability to any party other than to the Client, and then only in accordance with the agreed upon Certification Agreement.  

This certificate’s validity is subject to the organization maintaining their system in accordance with Intertek’s requirements for systems certification.  Validity may be confirmed 

via email at certificate.validation@intertek.com or by scanning the code to the right with a smartphone. 

The certificate remains the property of Intertek, to whom it must be returned upon request.     

CT-Appendix-SCC-EN-LT-P-01 jul.17 
 



Ce document confirme que le système de management de : 

IBEX Pharmaceuticals Inc. 
Adresse principale: 5485, rue Paré, Suite 100 

Montréal, Québec, H4P 1P7, Canada 

Site additionnel: Référer à l'Annexe. 

a été enregistré par Intertek comme satisfaisant aux exigences de la 

norme : 

ISO 13485:2016 

Le système de management est applicable à : 

Conception, développement, fabrication et vente de réactifs, et de 

composantes de dispositifs médicaux diagnostiques pré-remplies de 

réactifs. 

(L’Annexe fait partie du certificat principal et ne peut être montrée ni 

reproduite sans celui-ci) 

Numéro de certificat : 

0159363 

Niveau de révision : 00 

Date de certification initiale: 

2015-02-10 

Date d’entrée en vigueur de la certification: 

2023-11-01 

Date d’expiration du certificat: 

2024-04-25 

Calin Moldovean 
President, Business Assurance 

Intertek Testing Services NA Inc. dba Intertek, 
900 Chelmsford Street, 
Lowell, MA, USA 

Intertek n’assume aucune responsabilité envers les tierces parties quant à l’émission de ce certificat conformément aux clauses définies dans l’entente de certification. La 
validité de ce certificat est assujettie au maintien du système par l’organisation conformément aux exigences d’Intertek en matière de certification de systèmes. Sa validité 
peut être vérifiée via courriel au certificate.validation@intertek.com ou en lisant numériquement le code, que vous trouverez à droite, avec un « Téléphone intelligent ». 
Ce certificat demeure la propriété d’Intertek et devra lui être retourné sur demande. 
CT-ISO 13485_2016-SCC-FR-LT-P-9-7-23 



 

Cette annexe identifie les sites couverts par le système de management de  

IBEX Pharmaceuticals Inc. 
Cette annexe est liée au certificat principal #0159363 et ne peut être montrée ni reproduite sans celui-ci. 

 
Adresse principale: 5485, rue Paré, Suite 100, Montréal, Québec, H4P 1P7, Canada 

Conception, développement, fabrication et vente de réactifs, et de composantes de dispositifs 
médicaux diagnostiques pré-remplies de réactifs. 
 

Site additionnel: 6100 Royalmount Avenue, Suite# L503-L504, Montreal, Québec, H4P 2R2, Canada 

Conception, développement, et fabrication de réactifs, et de composantes de dispositifs médicaux diagnostiques 

pré-remplies de réactifs. 

Intertek n’assume aucune responsabilité envers les tierces parties quant à l’émission de ce certificat conformément aux clauses définies dans l’entente de certification. La 

validité de ce certificat est assujettie au maintien du système par l’organisation conformément aux exigences d’Intertek en matière de certification de systèmes. Sa validité peut 

être vérifiée via courriel au certificate.validation@intertek.com ou en lisant numériquement le code, que vous trouverez à droite, avec un « Téléphone intelligent ». 

Ce certificat demeure la propriété d’Intertek et devra lui être retourné sur demande.   

CT-Appendix-SCC-FR-LT-P-01 jul.17 
 


